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‘Onze nob’le discipline’ 
 

Door Max Nederkoorn en Stijn van den Wijngaard 
 

NB: Voor ceremonieel gebruik worden slechts het eerste couplet en het refrein gezongen. 
 

 
 
 

Onze nob’le discipline, 
De politieke wetenschap! 

Het debat is voor ons routine, 
Trots op ’t studieus broederschap, 

Dit Leidsch superieur instituut, 
Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 
Sedert ’t jaar één-en-tachtig 

Is de SPIL oppermachtig! 
 

 

Maak plaats, hier is de SPIL! 
De SPIL maakt ‘t verschil! 

Chapeau, chapeau: 
Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL 
 

 

[[Rijk’lijk vloei’ de alcohol, 
De politieke borrelpraat! 

Drinken hoort bij ’t protocol, 
Zoveel dat het nergens meer op slaat. 

Dit Leidsch superieur instituut, 
Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 
Wie ons ziet heeft direct een 

Minderwaardigheidscomplex! 
 

 

Maak plaats, hier is de SPIL! 
De SPIL maakt ’t verschil! 

Chapeau, chapeau: 
Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL]]
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Notulen der Instemmings ALV d.d. 25 juni 2015 
 

1.   Opening 
 

De voorzitter van de Algemene Ledenvergadering, mevrouw Daemen, opent de 

vergadering om 20:31. De aanwezigen van de ALV zijn: 
 

1.   Pepijn Knops 
2.   Kaisa de Bel 
3.   Pelle Meurink 
4.   Merel Ek 
5.   Bas de Groot 
6.   Victor Pak 
7.   Lianneke den Toom 
8.   Nikki Gommers 
9.   Esmee van Meer 
10. Evelien Lambooij 
11. Laura van der Plas 
12. Lisanne Trouw 
13. Tristan Schyns 
14. Ries de Moor 
15. Ive Mulders 
16. Pieter Verstappen 
17. Thomas Snijders 
18. Silke de Vries 
19. Jana Janssens 
20. Mirthe Voppen 
21. Jesse de Jong 
22. Timo van Zagten 
23. Sebastiaan de Groot 
24. Mischa Buiting 
25. Nouschka Auwema 
26. Jip Stam 

 
2.   Insteling der stemcommissie 

 

De ALV-voorzitter vraagt wie er in de stemcommissie zouden willen plaatsnemen. 

De heer De Jong en de heer Van Zagten bieden zich hier voor aan en zij worden door 

de ALV aangesteld als stemcommissie. 
 

3.   Vaststellen agenda 
 

Mevrouw De Bel geeft aan dat het wellicht handig is om tussen punt 7 en punt 8 een 

agendapunt toe te voegen, namelijk de kandidaadstelling van het f.t., aangezien de 

ALV om deze reden bijeenkomt. 
 

De agenda wordt vastgesteld.
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4.   Mededelingen 
 

De ALV-voorzitter vraagt mevrouw De Bel of er mededelingen zijn. Mevrouw De Bel 

zegt dat er geen mededelingen zijn. 
 

5.   Ingekomen stukken 
 

De ALV-voorzitter vraagt mevrouw De Bel of er ingekomen stukken zijn. Mevrouw De 

Bel antwoordt dat deze er niet zijn. 
 

6.   Vaststellen notulen Tussentijdse ALV d.d. 16 februari 2015 
 

Pagina 5 t/m 8  - Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen 

gesteld. 
 

Pagina 9 t/m 12   - De heer Van Zagten vraagt of mevrouw Daemen de heer Pak 

inderdaad heeft mogen afdrogen en of dit voor of na het douchen heeft 

plaatsgevonden. De heer Pak zegt dat dat tot zijn teleurstelling nog niet gebeurt is. 

De heer Van Zagten vraagt of dit nog gaat gebeuren. De heer Pak laat dat aan 

mevrouw Daemen over. De ALV-voorzitter laat weten dat mevrouw Daemen niet 

aanwezig is. De heer Pak herinnert de ALV er aan dat hier moties over ingediend 

mogen worden. 
 

Pagina 13 t/m 16   - Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel 

vragen gesteld. 
 

Pagina 17 t/m 20   - Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel 

vragen gesteld. 
 

Pagina 21 t/m 24   - Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel 

vragen gesteld. 
 

Pagina 25 t/m 27   - Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel 

vragen gesteld. 
 

De heer De Groot vraagt of het bestuur weet of de veiling er toe heeft geleid dat het 

begrotingstekort van de staat is opgelost. Mevrouw De Bel antwoordt dat het geld 

uiteindelijk niet geïnd is bij de SPIL-leden. 
 

De notulen worden per hamerslag goedgekeurd.
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7.   Voorstel tot wijziging Huishoudelijk Reglement 
 

VERKIEZINGSREGLEMENT 
 

Artikel 6 

Indien er één of meerdere tegenkandidaten voor een bestuursfunctie zijn, wordt 
schriftelijk gestemd waarbij die kandidaat wordt gekozen die een meerderheid van 
ten minste 2/3 van  het aantal geldig uitgebrachte stemmen verkrijgt. Krijgt geen der 
kandidaten  de  meerderheid  dan  volgt  een  tweede  ronde  waarin  gestemd  wordt 
tussen de twee kandidaten die het meeste aantal stemmen in de eerste ronde hebben 
verkregen. 

IN: 
 

Artikel 6 
Indien er één of meerdere tegenkandidaten voor een bestuursfunctie zijn, wordt 
schriftelijk gestemd waarbij die kandidaat wordt gekozen die een meerderheid van 
ten minste 2/3 van het aantal  geldig uitgebrachte stemmen verkrijgt. Krijgt geen der 
kandidaten  de  meerderheid  dan  volgt  een  tweede  ronde  waarin  gestemd  wordt 
tussen  de  twee  kandidaten  die  het  grootste  aantal  stemmen  in  de  eerste  ronde 
hebben verkregen. 

 

 
Mevrouw De Bel licht toe dat er iemand tijdens de Tussentijdse ALV aanwezig was 

die bij de wijzigingen van het HR verzocht om deze nieuwe wijziging door te voeren. 

De heer De Groot vraagt wie dat was. Mevrouw De Bel zegt dat dat de heer Stam 

was. 
 

De HR-wijziging wordt per acclamatie aangenomen. 
 

8.   Kandidaatstelling 35e bestuur 
 

Mevrouw Knops licht toe hoe het kandidaatsbestuur is samengesteld en zegt dat er 

een mooi evenwicht is tussen de verschillende jaarlagen en IBO- en 

politicologiestudenten en ze zegt dat de kandidaatsbestuursleden leuke ideeën 

hebben voor volgend jaar. Ze voegt hier aan toe dat het 34e  bestuur van mening is 

dat het kandidaatsbestuur  capabel genoeg is om volgend jaar de SPIL te leiden. 

Mevrouw Knops vraagt het kandidaatsbestuur zichzelf voor te stellen. 
 

De heer De Moor zegt dat hij 18 jaar is en IBO studeert en dat hij hoopt volgend jaar 

de functie commissaris Debat & Promotie te mogen vervullen. 
 

De heer Schyns zegt dat hij 19 jaar is en IBO studeert en dat hij volgend jaar 

commissaris Onderwijs & Acquisitie wil worden. 
 

Mevrouw Trouw zegt dat zij 19 jaar is en IBO studeert en dat zij hoopt volgend jaar 

commissaris Buitenland & IAPSS te worden. 
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Mevrouw Van der Plas zegt dat zij 19 jaar is en politicologie studeert en dat zij 

volgend jaar commissaris Binnenland & ICT hoopt te worden. 
 

Mevrouw Lambooij zegt dat zij 20 jaar is en tweedejaars IBO-student is en zegt dat zij 

volgend jaar de functies penningmeester en commissaris Faciliteiten hoopt te 

vervullen. 
 

Mevrouw Van Meer zegt dat zij 19 jaar is en politicologie studeert en zegt dat zij 

hoopt volgend jaar secretaris en commissaris Almanak te worden. 
 

Mevrouw Gommers zegt dat zij 20 jaar is en tweedejaars politicologiestudent is en 

zegt dat ze hoopt volgend jaar voorzitter te worden. Tevens zegt zij dat ze hoopt dat 

het kandidaatsbestuur het vertrouwen krijgt van de ALV en dat zij er in ieder geval 

veel vertrouwen in heeft. 
 

De heer De Groot zegt dat het huidige bestuur een aantal aanbevelingen van het 

WHALV  heeft  opgevolgd  waardoor de ALV’s drukker  bezocht zijn, maar dat een 

andere aanbeveling was om een adviesraad in te stellen waarin oude besturen 

betrokken worden en hij vraagt aan mevrouw Gommers of het kandidaatsbestuur 

hier al over nagedacht heeft. Mevrouw Gommers zegt dat ze het hier nog niet over 

gehad hebben, maar dat ze het zeker in overweging zullen nemen. 
 

De heer De Groot zegt dat de voorzitter het SPIL-lied inzet en zegt dat dit lied op de 

melodie van de Marseillaise wordt gezongen wat begint op de A en niet de C en 

vraagt of mevrouw Gommers de A in kan zetten. Mevrouw Gommers zegt dat haar 

muzikale kennis niet zo ver reikt. De heer De Groot vult aan dat het aanvankelijk zo 

was dat de uitroep ‘Leve de SPIL’ gezongen werd door de persoon met de 7e positie 

in het bestuur en vraagt of het kandidaatsbestuur van plan is dit weer in ere te 

herstellen. Mevrouw Gommers zegt dat de heer Schyns een goede brulstem heeft en 

dat hij deze taak op zich zal nemen. De heer De Groot zegt dat dit grote 

verwachtingen wekt. 
 

De heer Mulders vraagt aan mevrouw Trouw hoe trouw zij is aan de vereniging. 

Mevrouw Trouw zegt dat ze erg loyaal is geweest aan de SPIL en dat ze naar alle 

ALV’s is geweest het afgelopen jaar en dat ze zich heel goed inzet voor de SPIL. De 

heer Mulders vraagt waar dan haar strikje is. Mevrouw Trouw zegt dat ze de 

verantwoordelijkheid om haar strikje mee te nemen aan haar bestuursgenoten heeft 

gegeven en dat zij die verantwoordelijkheid hebben overgedragen aan de huidige 

commissaris Buitenland en dat hij dit blijkbaar niet nodig vond. De heer Mulders zegt 

dat ze dit als een leermoment moet zien. De heer De Groot zegt dat ze dit letterlijk 

moet meenemen. 
 

De heer De Groot vraagt wat mevrouw Van der Plas van plan is met ICT aankomend 

jaar. Mevrouw Van der Plas antwoordt dat zij het ledenbestand wil digitaliseren
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waardoor het makkelijker wordt om je in te schrijven voor activiteiten. De heer De 

Groot zegt dat de heer Bronstring verdrietig zou zijn als zij zijn digitalisering in 2006 

ontkent en zegt dat hij eigenlijk bedoelde te vragen of er een nieuwe website komt 

en dat hij gerustgesteld is dat dat niet het geval is. 
 

De ALV-voorzitter vraagt of er nog vragen zijn. Deze zijn er niet. De ALV-voorzitter 

vraagt of er personen aanwezig zijn die zich tegenkandidaat willen stellen. Deze zijn 

er ook niet. De ALV-voorzitter vraagt of er mensen behoefte hebben aan een 

stemming over de instemming van het 35e  kandidaatsbestuur of dat het KB per 

acclamatie kan worden aangenomen. Er is geen behoefte aan een stemming. 
 

De ALV-voorzitter installeert Ries de Moor als f.t.-commissaris Debat & Promotie, 

Tristan Schyns als f.t.-commissaris Onderwijs & Acquisitie, Lisanne Trouw als f.t.- 

commissaris Buitenland & IAPSS, Laura van der Plas als f.t.-commissaris Binnenland 

& ICT, Esmee van Meer als f.t.-secretaris en commissaris Almanak, Evelien Lambooij 

als f.t.-penningmeester en commissaris Faciliteiten en Nikki Gommers als f.t.- 

voorzitter. 
 

De ALV applaudisseert. 
 

9.   Decharges en Installaties 
 

Josefien de Kool wordt gedechargeerd uit de PiP-commissie. 

Tim Martens wordt gedechargeerd uit commissie Debat. 

Mevrouw Knops zegt wie er in de lustrumcommissie komen, namelijk: 
 

Voorzitter – Tim Bennebroek 

Secretaris – Niels Park 

Penningmeester – Sebastiaan de Groot 

Algemeen lid – Myrna Kuiper 

Algemeen lid – Pieter Verstappen. 
 

Mevrouw Knops licht toe dat zij de sollicitaties heeft afgenomen samen met Josette 

Daemen en Martine de la Haye en dat zij van mening waren dat deze mensen een 

goed  team  vormen  en  dat  er  een  mooi  evenwicht  is  tussen  eerstejaars  en 

ouderejaars en dat zij er vertrouwen in hebben dat de commissie er een mooi 

lustrumjaar van zal maken. 
 

De ALV-voorzitter vraagt of hier vragen over zijn. De heer De Groot vraagt hoe de 

verhoudingen  zullen  zijn  tussen  het  bestuur  en  de  lustrumcommissie.  Mevrouw 

Knops zegt dat het aankomende bestuur zal gaan samenwerken met de 

lustrumcommissie en dat zij dit zullen kortsluiten met de lustrumcommissie.
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De ALV-voorzitter installeert in de lustrumcommissie: Tim Bennebroek als voorzitter, 

Niels Park als secretaris, Sebastiaan de Groot als penningmeester, Myrna Kuiper als 

algemeen lid en Pieter Verstappen als algemeen lid. 
 

10. W.v.t.t.k. 
 

De ALV-voorzitter vraagt aan mevrouw De Bel of zij moties heeft ontvangen. 

Mevrouw De Bel antwoordt dat dit niet het geval is. 
 

11. Rondvraag 
 

De heer Stam vraagt zich af of het bestuur, het CALVV en de ALV er van op de 

hoogte zijn dat hij verheugd is dat de lustrumcommissie geïnstalleerd is en dat hij 

hun  veel  succes  wenst  en  dat  hij  het  bestuur  veel  succes  wenst  in  de  laatste 

maanden en dat hij hen op de laatste ALV nog zal toespreken en dat hij ook blij is dat 

het f.t. is ingestemd. 
 

Mevrouw Auwema vraagt zich af of het bestuur, het CALVV en de ALV er van op 

de hoogte zijn dat ze het een goede en snelle ALV vond en dat ze blij is dat ze er 

persoonlijk verantwoordelijk voor was dat het quorum werd behaald en dat ze de 

lustrumcommissie succes wenst en dat ze hoopt mensen volgend jaar in haar 

werkgroepen te mogen begroeten. 
 

De heer De Groot vraagt zich af het CALVV, het f.t.-bestuur, het huidige bestuur 

en de ALV er van op de hoogte zijn dat hij blij is dat de mensen die hem hebben 

opgevolgd de lat steeds hoger leggen en dat hij hoopt dat het f.t. veel ambitieuze 

plannen zal hebben en de website niet wil veranderen en hij wenst ze veel succes en 

hij zegt dat hij blij is dat het bedrijfsteefje van het 31e  en het bedrijfspoedeltje van 

het 32e is opgeklommen tot voorzitter van de lustrumcommissie. 
 

De heer Van Zagten vraagt zich of het bestuur, de ALV en het CALVV er van op de 

hoogte zijn dat hij het 34e succes wenst in de laatste maanden en in het bijzonder de 

heer De Groot tijdens de lange reis en dat hij de lustrumcommissie een mooi 

lustrumjaar wenst en dat hij het 35e f.t.-bestuur veel succes wenst. 
 

De heer De Jong vraagt zich af of het 34e  bestuur, het f.t.-35e  bestuur en het 

CALVV er van op de hoogte zijn dat hij het een eer vond om stemcommissie te zijn, 

dat hij uitkijkt naar het EJW en dat hij blij is met het nieuwe f.t.-bestuur. 
 

De heer Mulders vraagt zich af of alle aanwezigen zich er van bewust zijn dat hij 

heel blij is dat de ALV er zo snel doorheen ging en dat hij hoopt dat alle ALV’s die 

zullen volgen ook zo snel zullen gaan. 
 

De heer De Moor vraagt zich of de ALV, het CALVV, het bestuur en zijn 

toekomstige bestuursgenoten er van op de hoogte zijn dat hij het huidige bestuur wil
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bedanken voor hun vertrouwen en dat hij het huidige bestuur met veel lof wil prijzen 

met in het bijzonder zijn voorganger Lianneke den Toom en  dat hij uitkijkt naar 

komend jaar. 
 

De heer Schyns vraagt zich af de ALV, het CALVV, het huidige bestuur en het f.t.- 

bestuur er van op de hoogte zijn dat hij heel veel zin heeft in komend jaar en dat hij 

de ALV wil bedanken voor hun vertrouwen. 
 

Mevrouw Trouw vraagt zich af of de ALV, het CALVV, het huidige bestuur en het 

f.t.-bestuur er van op de hoogte zijn dat ze er erg uitkijkt naar een bijzonder 

lustrumjaar en dat zij het huidige bestuur en de ALV wil bedanken voor het 

vertrouwen en dat ze erg uitkijkt naar de lange reis. 
 

Mevrouw Van der Plas vraagt zich af of de ALV, het CALVV, het bestuur en haar 

toekomstige bestuursgenoten er van op de hoogte zijn dat zij het 34e wil bedanken 

voor hun keuze en dat zij zin heeft in volgend jaar en dat ze er een topjaar van gaan 

maken en dat ze alle deelnemers van de lange reis veel plezier wil wensen. 
 

Mevrouw Lambooij vraagt zich af of de ALV, het CALVV, het huidige bestuur en 

haar toekomstige bestuursgenoten er van op de hoogte zijn dat ze erg veel zin heeft 

in aankomende lustrumjaar en dat ze zeker weet dat het mooi jaar zal worden en dat 

ze het bestuur en de ALV bedankt voor het vertrouwen in haar en de rest van het f.t. 
 

Mevrouw Van Meer vraagt zich af of de ALV, het CALVV, het bestuur en haar 

toekomstige bestuursgenoten er van op de hoogte zijn dat zij het bestuur en de ALV 

wil bedanken voor het vertrouwen dat ze in hen stellen en dat ze veel zin heeft in het 

komende jaar. 
 

Mevrouw Gommers vraagt zich af of het CALVV, de ALV, het bestuur en haar 

bestuursgenoten er van op de hoogte zijn dat ze het huidige bestuur wil bedanken 

voor hun vertrouwen en al hun hulp en dat ze uitkijkt naar een mooi lustrumjaar. 
 

De heer Pak vraagt zich af of het bestuur, de ALV en de bijzonder lieftallige ALV- 

voorzitter er van of de hoogte zijn dat hij graag heel lang wil blijven praten omdat dit 

de kortste ALV in de SPIL-geschiedenis dreigt te worden en dat hij niet alleen om die 

reden later herinnert wil worden en dat hij de opvolgers heel veel succes wil wensen 

en dat hij graag wil afsluiten met een quote van president Obama: ‘If you’re walking 

down the right path and you’re willing to keep walking, eventually you’ll make 

progress’ en dat hij dit graag wil meegeven aan zijn opvolgers. 
 

De heer De Groot vraagt zich af of het CALVV, het huidige bestuur, de ALV en het 

f.t.-bestuur er van op de hoogte zijn dat hij de heer Van Zagten wil bedanken voor 

zijn succeswensen en dat hij het f.t.-bestuur wil feliciteren en dat hij vertrouwen in 

ze heeft en dat hij hoopt dat iedereen heelhuids terugkeert van de lange reis.
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Mevrouw Ek vraagt zich af het bestuur, het CALVV, de ALV en het f.t.-bestuur er 

van op de hoogte zijn dat ze erg blij is dat het f.t. is ingestemd en dat ze vertrouwen 

in hen heeft en dat ze de ALV wil bedanken voor de aanwezigheid en dat ze zin heeft 

om nog een paar laatste maanden met haar eigen bestuur te mogen regeren. 
 

De  heer Meurink vraagt zich af of het CALVV, de ALV, het f.t. en zijn eigen 

bestuursgenoten er van op de hoogte zijn dat hij blij is dat het quorum relatief snel 

gehaald is en dat hij vol vertrouwen naar het f.t.-bestuur kijkt en dat hij benieuwd is 

welke activiteiten het f.t.-bestuur en de lustrumcommissie zullen organiseren en dat 

hij zin heeft in de laatste paar maanden. 
 

Mevrouw De Bel vraagt zich af of de ALV, het CALVV, haar bestuursgenoten en 

het nieuwe f.t.-bestuur er van op de hoogte zijn dat ze iedereen wil bedanken voor 

hun aanwezigheid en dat ze de ALV wil bedanken voor het gestelde vertrouwen in 

het f.t.-bestuur. 
 

Mevrouw Knops vraagt zich af of de ALV, het CALVV, haar bestuursgenoten en 

het f.t.-bestuur er van op de hoogte zijn dat ze 35e wil feliciteren met hun f.t.-status 

en dat ze er veel vertrouwen in heeft dat ze er een mooi jaar van zullen maken  en 

dat ze de ALV wil bedanken voor het vertrouwen in het f.t.-bestuur en dat ze de 

lustrumcommissie wil feliciteren met hun aanstelling. 
 

 
12. Decharge der Stemcommissie 

 

De heer De Jong en de heer Van Zagten worden onder grote dankzegging van de 

ALV-voorzitter gedechargeerd uit de stemcommissie. 
 

13. Sluiting 
 

De ALV-voorzitter sluit om 21:08 de vergadering.
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EINDVERSLAG XXXIVe BESTUUR der SPIL, ‘SPILosofie’ 
 

1.   VERENIGINGSBREDE DOELSTELLINGEN BESTUUR ‘SPILOSOFIE’ 
 

‘Grote dingen worden gedaan door vele kleine dingen bij elkaar brengen.’ – Vincent van 

Gogh 
 

Het 34e bestuur heeft het afgelopen jaar de volgende drie verenigingsbrede doelstellingen 

gehanteerd. 
 

1. Vernieuwing 

Het aantal leden van de SPIL neemt elk jaar toe – een gegeven dat vernieuwing van 

activiteiten noodzaakt. Het afgelopen jaar heeft het bestuur daar op verschillende manieren 

vorm aan proberen te geven. De successen uit het verleden zijn uiteraard behouden. Zo was 

het bezoek aan de Eerste Kamer ook dit jaar weer een geslaagde activiteit. Deze activiteiten 

zijn echter aangevuld met nieuwe elementen. De speciale eerstejaars kennismakingsborrel 

heeft voor nog meer actieve eerstejaars gezorgd en ook het SPIL-gala was een groot succes. 
 

Ook de diversiteit van de activiteiten zijn goed in het oog gehouden. Zo heeft het bestuur 

ervoor gezorgd dat er activiteiten waren voor een breed ledenpubliek. Er heeft bijvoorbeeld 

een Engelstalig MUN-congres plaatsgevonden. Hierdoor werden er ook masterstudenten en 

Engelstalige studenten aangetrokken. Daarnaast heeft het comité der masterstudenten  zijn 

eerste activiteiten georganiseerd. Er is bijvoorbeeld een exclusieve activiteit voor 

masterstudenten naar Buitenlandse zaken geweest en er zijn diverse filmavonden voor 

masterstudenten geweest. 
 

Dit jaar heeft er ook een vernieuwing plaatsgevonden van het kledingschrift van de dames. 

De speldjes hebben plaats moeten maken voor strikjes. Daarnaast zijn er sinds dit jaar ook 

heuse SPIL-bretels en kekke SPIL-truien te koop in het hok. De belangrijkste vernieuwing is 

echter de creatie van de nieuwe SPIL-website. Door deze nieuwe website is alles een stuk 

overzichtelijker geworden en makkelijker te vinden. Op de website zijn veel foto’s en blogs 

te  zien,  en  eerstejaars  kunnen  makkelijk  informatie  vinden  over  de  SPIL  en  de  vele 

commissies die de SPIL rijk is. 
 

2. Communicatie 

Duidelijke communicatie van de SPIL naar haar leden toe is in het afgelopen jaar erg nuttig 

gebleken. Op de website konden de leden altijd in de agenda zien welke activiteiten er op 

het  programma  stonden,  en  ook  op  social  media  was  de  SPIL  goed  vertegenwoordigd. 

Tevens is de nieuwsbrief structureel elke maand verstuurd. Hierdoor zijn de leden continu 

op de hoogte geweest van de mogelijkheden bij de SPIL. Verder heeft het bestuur de leden 

te allen tijde op de hoogte gehouden van wat er speelde. Door middel van blogs zijn de 

leden bijvoorbeeld op de hoogte gehouden van de ontwikkelingen bij de IAPSS Autumn 

Convention 2014, de korte reis naar Schotland en de lange reis naar Singapore & Kuala 

Lumpur. Daarnaast werd de ALV op de hoogte gehouden doordat er bij alle ALV’s kort iets 

verteld  werd  over  wat  er  speelde  door  de  commissieleden.  Ook  hebben  alle  leden  de 

notulen en stukken van de ALV per mail toegestuurd gekregen. 
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Bovendien zijn de banden met andere verenigingen en het Instituut Politieke Wetenschap 

dit jaar aangehaald. Op verschillende niveaus is er hard aan deze samenwerking gewerkt. In 

samenwerking met de B.I.L. heeft er dit jaar een feest plaatsgevonden en samen met Leiden 

MUN is er een geslaagd congres neergezet. Ook de samenwerking met het instituut is door 

het jaar heen steeds beter verlopen. De lunch aan het begin van het jaar voor het Instituut 

Politieke Wetenschap heeft zeker zijn vruchten afgeworpen. Bij de lezing van Frans 

Timmermans waren er bijvoorbeeld meerdere medewerkers van het instituut Politieke 

Wetenschap aanwezig en verscheidene docenten – met in het bijzonder de heer Koole – 

hebben ons dit jaar meerdere malen geholpen met activiteiten. 
 

 

3. Ledenbinding 

Het afgelopen jaar zijn de sleutelwoorden bij ledenbinding ‘aantrekken’ en ‘vasthouden’ 

geweest. Het bestuur heeft dan ook als doel voor ogen gehouden dat leden zich thuis voelen 

bij de SPIL en zich verbonden voelen met de vereniging. Er konden dit jaar meer eerstejaars 

aangetrokken worden, doordat het aantal commissieplekken was vergroot. We hebben 

echter ook geprobeerd de SPIL toegankelijker te maken voor leden die niet in een commissie 

zitten. Het bestuur heeft een open houding aangenomen ten opzichte van de leden in het 

hok, tijdens activiteiten, op de borrel en op reis. Er is gebleken dat niet alleen eerstejaars, 

maar ook masterstudenten dit jaar zijn aangetrokken door dit beleid. Zo zijn er 

masterstudenten mee geweest met de SPIL naar het IAPSS World Congress, en waren er veel 

aanwezig bij het MUN Congres. 
 

Deze leden moesten door het jaar heen natuurlijk ook worden vastgehouden. Dit gebeurde 

door een meer divers programma op te stellen. Hierdoor bleef deelname aan activiteiten 

ook interessant voor leden die al langer lid zijn. Leden die zich toch wilden uitschrijven, zijn 

altijd geattendeerd op het reünistenlidmaatschap, waardoor veel leden die zich dit jaar 

hebben uitgeschreven toch nog betrokken konden blijven bij de SPIL. 
 

 

Dit beleid heeft zeker zijn vruchten afgeworpen. Er is een grote, gevarieerde groep actief bij 

de SPIL. Dit is gebleken uit de grote opkomst bij activiteiten, het grote aantal inschrijvingen 

voor de reizen en de nieuwe gezichten die bij de borrels te zien waren. Voor elk lid heeft de 

SPIL dit jaar wel iets te bieden gehad. Leden die al actief waren kregen de kans om zich 

binnen de SPIL nog meer te ontwikkelen, en minder actieve leden voelden zich niet geremd 

om aan te sluiten bij de activiteiten. 
 
 
 

2.   VOORZITTER & COMMISSARIS IAPSS 
 

“Well done is better than well said.” – Benjamin Franklin 

 
2.1 Intern 
Afgelopen jaar heeft de prioriteit van de voorzitter gelegen bij het zorgen voor een goede en 

productieve samenwerking binnen het bestuur. Terugkijkend op dit jaar, kan de voorzitter 

stellen  dat  het  intern  erg goed  liep. De  samenwerking tussen  de  bestuursleden  verliep 

uitstekend en wanneer het nodig was schoten bestuursleden elkaar te hulp. Tegenslagen 

konden op die manier worden opgevangen. Bovendien  heeft de voorzitter elk  kwartaal
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persoonlijke evaluatiegesprekjes gehouden met alle bestuursleden. Hierdoor konden 

eventuele problemen snel worden gesignaleerd, besproken en opgelost. Door de wekelijkse 

bestuursvergaderingen en de vele uren die er daarnaast nog samen doorgebracht werden, 

was de band tussen de bestuursleden dit jaar erg goed. Dit alles heeft geresulteerd in een 

goede werksfeer en een positieve bestuurlijke uitstraling. 
 

2.2 Extern 

De voorzitter  heeft het  afgelopen  jaar  de  SPIL vertegenwoordigd in meerdere  organen, 

namelijk IAPSS, PvP, VerO en StOP. Ook dit jaar waren de banden met deze organen en de 

verenigingen die hier in plaats namen weer erg goed. Hieronder zal kort in worden gegaan 

op deze organen. 
 

 

2.2.1 Platform voor Politicologen (PvP) 

Met de voorzitters van Ismus, Machiavelli en EOS heeft de voorzitter maandelijks overleg 

gevoerd. Het afgelopen jaar is deze samenwerking erg goed verlopen. Zeker op het gebied 

van professionalisering zijn er stappen gemaakt. Zo wordt er bijvoorbeeld hard aan een 

nieuwe website gewerkt. Daarnaast zijn de banden met de Nederlandse Kring voor de 

Wetenschap der Politiek (NKWP) aangehaald. Het studentlid hiervan heeft dit jaar meerdere 

vergadering  van  het  PvP  bijgewoond  en  zal  in  de  toekomst  nog  meer  vergaderingen 

bijwonen. Bovendien is  er wederom een PiP-Congres georganiseerd. Het thema van dit 

congres was ‘Moderne Oorlogsvoering en Terrorisme’ en dit was een zeer geslaagd 

evenement. De voorzitter denkt dat hiermee de weg vrij is gemaakt voor het volgende PvP- 

bestuur om in de toekomst meer activiteiten samen te organiseren. 
 

 

2.2.2 International Association for Political Science Students 

In oktober is de voorzitter met een deel van het bestuur een week in Nijmegen geweest voor 

de Autumn Convention 2014. Dit bleek een zeer leerzame conferentie, met interessante 

sprekers en panels. Op deze conferentie zijn ook de banden met andere verenigingen 

aangehaald. 

Met de commissie is in de daaropvolgende periode een plan opgesteld om met een aantal 

leden af te reizen naar Londen voor het World Congress 2015. Dit heeft ervoor gezorgd dat 

de SPIL hier in april met 18 leden naartoe is geweest. Het streven om het World Congress 

2016 in samenwerking met Machiavelli naar Nederland te halen is helaas niet haalbaar 

gebleken. Het bestuur van IAPSS heeft besloten vanaf september 2015 de conferenties en 

congressen zelf te gaan organiseren. Hierdoor is het voor studieverenigingen niet langer 

mogelijk om zelf met een voorstel te komen. Daarnaast is bij de General Assembly van het 

World Congress 2016 gebleken dat het bestuur van IAPSS  niet goed functioneert. In reactie 

hierop wordt nog een brief geschreven vanuit de SPIL, Machiavelli en Ismus, waarin dit aan 

de kaart wordt gesteld. 

Door het bijhouden van blogs gedurende de Autumn Convention en het World Congress is 

geprobeerd de leden een beter beeld te geven van de inhoud. Verder zijn er berichten 

geplaatst in de   nieuwsbrief, zodat de leden konden zien aan wat voor een activiteiten er 

waren.
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2.2.3 Verenigingen Overleg (VerO) 

De samenwerking tussen de verschillende studieverengingen van de FSW binnen het VerO is 

het afgelopen jaar erg goed verlopen. De banden tussen de verenigingen zijn goed en er is 

regelmatig vergaderd. Het gangverenigingenfeest heeft dit jaar helaas niet plaatsgevonden 

omdat de andere verenigingen zich hadden teruggetrokken. Het is echter wel de bedoeling 

dat dit feest komende jaren wel weer plaats zal vinden. Daarnaast zijn de verenigingen 

binnen het VerO druk bezig geweest met de organisatie van de faculteitendag voor de EL 

CID. Deze dag is goed verlopen. 
 

 

2.2.4 StudieverenigingenOverlegPlatform (StOP) 

Het StOP-bestuur heeft aan het begin van het jaar laten blijken dat zij het StOP weer op de 

kaart willen zetten en meer willen gaan betekenen voor hun leden. De SPIL is lid gebleven 

van het StOP en de voorzitter is dit jaar bij alle algemene ledenvergaderingen aanwezig 

geweest. Zodoende is de SPIL nauw betrokken geweest bij de beslissingen van het StOP. 
 

 

2.3 Overige Activiteiten 

De voorzitter is het gezicht van de SPIL en heeft zodoende een open houding aangenomen 

ten  opzichte  van  de  leden.  De  voorzitter  was  het afgelopen  jaar  altijd  bereikbaar  voor 

opmerkingen of suggesties. In het kader van ledenbinding heeft de voorzitter ook dit jaar 

weer een Actieve Ledendag georganiseerd. Het doel van deze dag was het bedanken van alle 

leden die zich zo hard hebben ingezet voor de vereniging. De Actieve Ledendag was een 

geslaagd evenement. 
 

 

3. SECRETARIS & COMMISARIS PROMOTIE 
"Good night, good night ! Parting is such sweet sorrow, that I shall say : Good night, till it be 
morrow." – William Shakespeare 

 

3.1 Secretaris 
Het  afgelopen  jaar  heeft  de  secretaris  er  voor  gezorgd  dat  het  ledenbestand  zo  goed 

mogelijk  bijgewerkt  is  gebleven,  waardoor  het  ledenbestand  eindelijk  weer  helemaal 

hersteld is. De laatste mensen die al uitgeschreven hadden moeten worden, zijn uit het 

ledenbestand gehaald. Wanbetalers die na twee waarschuwingen nog niks hebben laten 

horen, heeft de secretaris, na hen op de hoogte te hebben gesteld, uit het ledenbestand 

verwijderd. Op deze manier zijn alleen de mensen in het ledenbestand overgebleven die hun 

contributie betalen, en dus lid willen zijn van de SPIL. De secretaris kan het ledenbestand nu 

met een gerust hart overdragen aan haar opvolger. Na een zeer succesvolle 

introductieperiode   tijdens   zowel   het   EersteJaarsWeekend   als   de   EL   CID,   staat   het 

ledenaantal aan het begin van het collegejaar 2015 – 2016 op 1031 leden, waarvan 26 met 

een   reünistenlidmaatschap.   De   reünisten   hebben   het   afgelopen   jaar   de   Debatten 

toegestuurd gekregen, en drie maal een reünistennieuwsbrief: in november, in maart en in 

augustus. Het maken van een back-up van het ledenbestand wordt na elke mutatie gedaan 

en de back-ups staan ook op een externe harde schijf. 

 
De Beleids-ALV en de Tussentijdse ALV waren druk bezocht afgelopen jaar. De secretaris is er 

van overtuigd dat het advies van het WHALV hier voor een groot deel aan heeft bijgedragen.
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Daarnaast heeft de secretaris haar opvolger geadviseerd om ook nog naar de andere 

aanbevelingen van het WHALV te kijken. 

 
De gebreken die het Huishoudelijk Reglement aan het begin van dit collegejaar nog kende, 

zijn dankzij de wijzigingen die zijn voorgesteld door de secretaris op de Tussentijdse ALV 

verdwenen. De secretaris hoopt dat wijzigingen de komende jaren niet meer nodig zullen 

zijn. 
 

 

3.2 Commissaris Promotie 
De commissaris Promotie heeft zich er het afgelopen jaar voor ingezet om activiteiten zo 

duidelijk mogelijk te communiceren naar de leden van de SPIL. Om activiteiten kenbaar te 

maken, heeft de commissaris gebruik gemaakt van posters, social media en de maandelijkse 

nieuwsbrief. De commissie Promotie is vooral ingezet voor het ontwerpen van posters en 

het maken van foto’s tijdens de activiteiten. De foto’s zijn steeds binnen enkele dagen na de 

activiteit op Facebook en de website verschenen. De commissaris heeft veel aan de 

commissie  gehad,  zeker  in  het  eerste  half  jaar.  In  het  tweede  half  jaar  bleken  veel 

activiteiten  pas  op  het  laatste  moment  rond  te  zijn,  waardoor  het  vaak  handiger  was 

dat  de  commissaris  zelf  deze  taken  op  zich  nam.  De  commissaris  adviseert  haar 

opvolger daarom om de commissie Promotie volgend jaar klein te houden. 
 

 

Nieuw dit jaar was een plekje voor de SPIL op de informatiemarkt tijdens de EL CID. De 

commissaris Promotie heeft dit als zeer succesvol ervaren. Het bleek de mogelijkheid bij 

uitstek   om   aankomende   Politicologiestudenten   die   niet   bij   het   EersteJaarsWeekend 

aanwezig waren, iets over de SPIL te vertellen. Velen van hen hebben zich ingeschreven bij 

de SPIL en voor commissies. 

 
3.3 EJW 
Het  EersteJaarsWeekend  (EJW)  heeft  dit  jaar  op  een  nieuwe  locatie  in  Biddinghuizen 

plaatsgevonden. Hoewel de capaciteit van de nieuwe accommodatie iets kleiner was dan 

van Scouting Paulus in Delft, was de accommodatie wel voorzien van alle benodigde 

faciliteiten. Het EJW is dan ook wederom soepel en zonder grote problemen verlopen. Het 

thema was “Yin&Yan: Strijd om de Wereldmacht”, en de tweestrijd die vorig jaar 

geïntroduceerd  is,  is  dit  jaar  nog  verder  doorgevoerd.  Vrijwel  alle  aanwezigen  zijn 

uiteindelijk lid geworden van de SPIL   en velen hebben hun interesse laten blijken voor 

commissies. In bijlage 2 kunt u een uitgebreide financiële realisatie van het EJW vinden. 

 
4. PENNINGMEESTER 
“Ik heb een werk voltooid dat nooit door ‘s hemels ongenade of vuur vernield kan worden, 

noch door strijd of vraatzucht van de tijd” - Ovidius, Metamorphosen, boek XV, 871-879 
 

 
4.1 Contributie 

Vanwege complicaties van de afgelopen jaren zijn er een dusdanig groot aantal storneerders 

geweest die ervoor gezorgd hebben dat de inkomsten vanuit de contributie minder zijn 

geworden dan verwacht. De penningmeester en de secretaris zijn bezig om ervoor te zorgen
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dat deze mensen uit het bestand verwijderd worden en hopen dat hiermee verder 

complicaties vermeden worden. 
 

 
 

4.2 Programmaposten 

Dit jaar heeft de SPIL meer inkomsten gehad dan waar initieel op geanticipeerd was. Dit 

komt  doordat  de  inkomsten  vanuit  de StudyStore aanzienlijk  hoger  zijn uitgevallen  dan 

verwacht. Het verschil tussen herbegroting en realisatie zal, op het moment dat de 

instituutsbijdrages verleend worden, € 2.109,72 bedragen. Dit bedrag is ingezet om een paar 

punten die wij nog niet behaald waren, toch nog te kunnen bereiken. Deze punten vallen 

onder de algemene beleidspilaren die wij hadden uitgezet voor dit jaar. 
 

1. Ledenbinding: Er is een extra bedrag naar de actieve ledendag gegaan, om ervoor te 

zorgen dat de actieve leden van de SPIL van een uitgebreider programma konden genieten. 

Er is veel positieve feedback gekomen op de actieve ledendag en daarom is het bestuur van 

mening dat deze extra uitgave (€123,-) gerechtvaardigd is. 
 

2. Communicatie en Vernieuwing: Het bestuur heeft tasjes laten drukken met het SPIL-logo 

er op. Deze tasjes zijn bedoelt om de zichtbaarheid van de SPIL te vergroten, met name 

wanneer  ze  ingezet  worden  als  cadeaus  voor  sprekers  in  het  binnen-  en  buitenland. 

Daarnaast is dit ook een goed promotiemiddel voor de SPIL. Voor de tasjes is een bedrag van 

€574,75 uitgegeven. 
 

3. Het overige geld wordt gestoken in het lustrum van de SPIL. Hopelijk kunnen hiermee 

(€1.411,97) spectaculaire activiteiten worden georganiseerd. 
 

4.3 Opmerking bij Lange Reis begroting 

Er is een bedrag verloren geraakt tijdens de Lange Reis in Kuala Lumpur, nadat er een buidel 

met geld verdwenen is. Deze buidel bevatte op dat moment het geld wat over was uit 

Singapore plus nog een deel van het geld bedoeld voor Kuala Lumpur. De penningmeester 

weet niet hoe dit heeft kunnen gebeuren, maar het voorval spijt hem enorm. De 

penningmeester hoopt dat de ALV dit hem kan vergeven. Het bedrag dat is kwijtgeraakt 

staat onder onvoorzien en bedraagt € 178,04. 
 

 
5. COMMISSARIS BINNENLAND & FACILITEITEN 

“De roem ligt in het pogen het doel te bereiken, niet in het bereiken ervan ” ― Mahatma 

Ghandi 
 

5.1 Commissaris Binnenland 

Het doel van de commissaris en de commissie Binnenland was om dit jaar activiteiten te 

organiseren die voor alle leden van de SPIL interessant zouden zijn, waardoor een groter 

aantal leden zou worden aangetrokken. Tevens is er rekening gehouden met de verhouding 

Politicologie Algemeen en Politicologie IBO. In het kader van dit doel zijn dit jaar de volgende 

activiteiten georganiseerd: 

 
-     Excursie OPCW (14 oktober)
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-     Dieslezing Ruud Koole (7 november) 

-     Binnenhof excursie (13 november) 

-     Excursie Ministerie van Buitenlandse Zaken (19 november) 

-     Mini-MUN conferentie (20 november) 

-     Leenstelsel debat (2 december) 

-     Eerste Kamer excursie (11 februari) 

-     Lezing Coördinator Veiligheid en Terrorisme (Krokusklas 23 februari) 

-     Collegetour Frans Timmermans (6 maart) 

-     Lezing Dries van Agt (10 maart) 

-     Excursie NRC (9 april) 

-     Kroegcollege Coen Brummer (28 april) 

-     Ambassadehoppen van Griekse naar Amerikaanse ambassade (30 april) 

-     Mediatraining/lezing van woordvoerder PvdA en VVD (6 mei) 

-     Lezing Sophie Hermans (PR Mark Rutte) (EL CID) 

-     Lezing Daniejel Tadic (Max v/d Stoel foundation) (EL CID) 

-     Collegetour Alexander Pechtold met Ron Fresen als presentator (EL CID) 
 

 

De commissaris is tevreden over de kwaliteit en de frequentie van de activiteiten. Wat vorig 

jaar als nadeel werd ervaren, was het grote aantal inschrijvingen doordat de frequentie van 

activiteiten laag was. Dit is dit jaar door een iets hogere frequentie van activiteiten opgelost; 

bij sommige activiteiten werden er namelijk met moeite genoeg inschrijvingen behaald. Dit 

jaar is ervoor gekozen om bij activiteiten waarvoor men zich moest inschrijven gebruikt te 

maken van de regeling  ‘wie het eerst komt, wie het eerst maalt’. Hiervoor is gekozen, omdat 

de activiteiten van tevoren werden gepromoot en de leden dus op de hoogte waren van de 

tijd en datum waarop de inschrijvingen open gingen. Daarnaast is het dus nauwelijks nodig 

geweest om deze regel toe te passen, omdat er meestal genoeg plekken waren. 
 

 

Hieronder vindt u een schema waarin de inschrijvingen van de activiteiten worden 

weergegeven. Hierin is tevens de verhouding tussen politicologie: algemeen en politicologie: 

IBO te zien en de verhouding tussen de verschillende jaarlagen. 
 

Binnenland Activitieten SPIL  

Inschrijvingen 
 1e 

jaars 
2e 
jaars 

3e 
jaars 

master Totaal Algemeen IBO 

Excursie OPCW 19 23 2 - 44 18 26 
Binnenhofexcursie 18 4 2 - 24 15 9 
Excursie BuZa 25 22 5 - 52 9 43 
Mini MUN 18 10 4 7 39 nvt - ook 

studies 
andere 

Eerste Kamer 27 1 1 1 30 13 17 
Dries van Agt 32 12 7 6 57 30 27 
Excursie NRC 2 7 3 - 12 4 8 
Ambassadehoppen 3 6 - - 9 1 8 
Mediatraining 2 5 2 - 9 3 6 
Frans Timmermans                       Totaal 241 aanmeldingen, waarvan 134 SPIL leden. BIL en PvdA waren 

ook welkom.
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5.2 Commissaris Faciliteiten 

“No one looks back on their life and remembers the nights they got plenty of sleep” – 

Unknown 
 

 

De commissaris Faciliteiten is tevreden over de activiteiten die dit jaar zijn georganiseerd. 

Een aantal activiteiten zijn zeer succesvol verlopen en een aantal acitiveiten zijn helaas iets 

minder goed ten uitvoer gebracht dan van te voren verwacht. 

De  commissaris  heeft  samen  met  haar  commissie  dit  jaar  drie  feesten  georganiseerd, 

namelijk het SPIL-B.I.L. feest, het SPIL-themafeest en het Krokusklasfeest. Het 

gangverenigingen feest is er dit jaar niet gekomen door een tegenvaller in de locatie en door 

de terugtrekking van een aantal verenigingen als gevolg van deze tegenvaller. Daarnaast is 

dit jaar het SPIL-gala gerealiseerd. Dit was, ondanks de ietwat tegenvallende kaartverkoop, 

een ontzettend groot succes waar iedereen zich dan ook in mooie jurken en prachtige 

rokkostuums tot in de laatste uurtjes heeft vermaakt. 

Verder  heeft  de  commissie  dit  jaar  vier  filmavonden  georganiseerd,  waarbij  de  eerste 

filmavond overvol zat in Catena. De overige twee filmavonden waren echter wat minder 

drukbezocht. De tweede filmavond vond plaats tijdens de Brusselexcursie, het bleek echter 

dat dit geen handig idee was. De derde filmavond vond plaats in de bovenzaal van Einstein 

en de vierde avond vond plaats op de FSW omdat Catena en de commissaris geen goede 

datum meer konden vinden voor de filmavond. Aangezien deze filmavond niet heel druk 

bezocht was, is de vierde filmavond te komen vervallen. Dit betekende echter wel dat er voor 

de aanwezigen van de derde filmavond meer chips en popcorn per persoon beschikbaar was. 

Naast de filmavonden, zijn er nog bezoeken gebracht aan JINEK, Collegetour en het NOS 

Provinciale Staten Debat als publiek. Bovendien kon menig deelnemer zijn/haar oermens 

loslaten tijdens het bezoek aan de ME. 

De borrels werden ook dit jaar weer vrijwel altijd op de eerste donderdag van de maand 

georganiseerd in Café De Storm. Het aantal leden dat de borrels bezocht was per borrel heel 

verschillend. De redenen hiervoor zijn niet echt duidelijk. De commissaris denkt vooral aan 

te veel activiteiten in de week van een borrel. Mochten er nog andere verklaringen zijn dan 

hoort de commissaris die graag, om deze door te kunnen geven aan haar opvolger. Verder is 

Café De Storm een goede stamkroeg gebleken aangezien de SPIL hier zonder vergoeding 

terecht kan in de ruimte boven, waar dit jaar ook twee pubquizen hebben plaatsgevonden. 

Bovendien mag de commissaris op zulke avonden haar eigen hapjes meenemen, wat 

financieel veel scheelt. 

Dit jaar heeft de commissaris gekozen voor een ouderdag in plaats van een -avond en dit is 

zeer goed bevallen. 
 

 

De commissie Faciliteiten heeft dit jaar de volgende activiteiten georganiseerd: 

-    3 feesten 

-    4 filmavonden 

-     Gala 

-     bezoek JINEK 

-     Collegetour Asscher 

-     NOS Provinciale Staten Debat 

-     ME 

-     Borrels
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-     2 pubquizen 
 

 

6. COMMISSARIS BUITENLAND & ACQUISITIE 
‘’To travel is to discover that everyone is wrong about other countries’’ - Aldous Huxley 

 

 

6.1 Commissaris Buitenland 

Zowel de Korte als de Lange Reis zijn op het moment van schrijven voltooid. Het eindverslag 

van  de  Lange  Reis  ligt  bij  de  CASSA-commissie  van het  LUF.  De  inwerksessies  voor  de 

opvolgers zitten er ook op en de commissaris Buitenland is van mening dat Lisanne Trouw 

voldoende is ingewerkt om een succesvol jaar als commissaris neer te zetten. In dit stuk zal 

de evaluatie van de Lange Reis worden behandeld. Tevens zal het jaar van de commissaris 

Buitenland als geheel behandeld worden. 
 

 

6.1.1 Prebuitenlandactiviteiten 

Als voorbereiding op de Lange Reis naar Singapore en Kuala Lumpur zijn er twee 

prebuitenlandactiviteiten georganiseerd.  De eerste van deze activiteiten was een lezing van 

meneer Henley op dinsdag 28 april 2015. Hij is professor aan de Faculteit der 

Geesteswetenschappen (Institute for Area Studies) aan de Universiteit Leiden. De inhoud 

van de lezing betrof de geschiedenis en de politieke situatie is beide staten. De tweede 

prebuitenlandlezing was op vrijdag 12 juni 2015 en werd gehouden door Pim ten Hoorn van 

de Vereniging Nederland-Maleisië. De titel van de lezing was ‘’Maleisië: natievorming en 

etniciteit  in  een  plurale  samenleving’’.  Na  deze  activiteit  werd  de  reisgroep  door  de 

commissie Buitenland ingelicht over een aantal praktische zaken van de reis. Op 23 juni 2015 

werd,  als  laatste  activiteit  voor  de  Lange  Reis,  het  prebuitenlanddiner  gehouden  in 

restaurant Buddhas. 

 
6.1.2 Reizen 

Van  25  januari  tot  en  met  2  februari  2015  bezocht  de  SPIL  met  een  delegatie  van  40 

studenten de stad Edinburgh in Schotland. De commissie heeft geprobeerd een gevarieerd 

programma op te stellen voor de Korte Reis. Op de Korte Reis zijn er afspraken gemaakt met 

bedrijven/instanties in bijvoorbeeld de economie, rechtsgeleerdheid, bestuurskunde en 

natuurlijk politicologie. De Royal Bank op Scotland, de rechtbank, de Scottish Government 

en diverse politieke partijen maakten allen deel uit van dit programma. De rode draad in het 

programma was het referendum over de onafhankelijkheid van Schotland. De commissie en 

commissaris Buitenland kijken terug op een geslaagde reis naar Schotland. 

De Lange Reis vond dit jaar plaats van 29 juni tot en met 14 juli 2015 en had als bestemming 

Singapore en Kuala Lumpur.  De bestemming bood de mogelijkheid om twee totaal 

verschillende steden te ervaren en te vergelijken. De vergelijkende politicologie kon vooral 

toegepast worden op politiek, economisch en sociaal-maatschappelijk vlak. Bovendien 

voldeed deze bestemming aan de reiscriteria die aan het begin van het jaar zijn gesteld, te 

weten: politieke relevantie, politicologische relevantie, culturele relevantie, financiële 

haalbaarheid en waarborging veiligheid. Het voltooien van het programma ging voorspoedig 

en was ruim op tijd rond. Daarbij was CASSA bereid een garantiesubsidie toe te kennen voor 

de reis. 

http://www.brainyquote.com/quotes/authors/a/aldous_huxley.html
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Singapore  en  Maleisië  bleken,  hoewel  zij  aan  elkaar  grenzen,  twee  totaal  verschillende 

staten. Hoewel 50 jaar geleden Singapore nog helemaal niet zoveel welvaart kende en zelfs 

een ontwikkelingsgebied was, heeft het een groeispurt gemaakt en mag het zich nu rekenen 

tot de Aziatische Tijgers. Maleisië is sindsdien op economisch vlak ook gegroeid, maar is nog 

lang niet zover als Singapore. Het is nog steeds een land in ontwikkeling en dus bood de 

combinatie   van   Maleisië   en   Singapore   de   ultieme   combinatie   om   het   verschil   in 

economische groei te onderzoeken. In Singapore is er onder andere een bezoek gebracht 

aan de Nederlandse Ambassade, het parlement, de National University of Singapore (NUS), 

een oppositiepartij en een minister uit de regeringspartij op het Ministerie van Buitenlandse 

Zaken. In Maleisië zijn de Nederlandse Ambassade, Amnesty International, UNHCR, het 

parlement en verschillende economische instanties bezocht. In beide staten heeft de 

delegatie ook de nodige culturele trekpleisters bezocht, waardoor meerdere kanten van 

zowel Singapore als Kuala Lumpur zijn belicht. Gedurende de reis is de verantwoordelijkheid 

en  het  takenpakket  van  de  commissie  Buitenland uitgebreid,  waardoor  commissieleden 

middels een ‘dagfeuten-systeem’ in duo’s verantwoordelijk waren voor het verloop van een 

dag op reis. 

 
6.1.3 Excursies 

De Brusselexcursie vond dit jaar plaats op 27 en 28 november 2014 met een groep van 40 

SPILlers. Na overleg met zustervereniging Machiavelli is besloten dat de excursie dit jaar 

gescheiden zou plaatsvinden. De commissaris Buitenland was voornemens om bij een groot 

animo voor de eerste excursie, een extra excursie te organiseren. De commissie Buitenland 

heeft de mogelijkheden voor een extra excursie verkend, maar het idee kon helaas geen 

doorgang vinden. Het was niet mogelijk een excursiedatum te vinden waarop de eerstejaars 

géén hoorcolleges en werkgroepen zouden moeten missen om te kunnen deelnemen. Het 

Instituut Politieke Wetenschappen zou een excursie tijdens colleges niet in dank hebben 

afgenomen en daarom is er besloten geen extra excursie te organiseren. 

 
6.2 Commissaris Acquisitie 

‘‘’Good merchandise, even hidden, soon finds buyers’’– Henry Ford 
 

 

In dit stuk zal het jaar van de commissaris Acquisitie worden behandeld. Er zal met name 

worden ingegaan op de punten die zijn gerealiseerd en de uitdagingen voor de toekomst. 

Tevens is de commissaris Acquisitie van mening dat zijn opvolger Tristan Schyns voldoende is 

ingewerkt om een succesvol jaar neer te zetten. 
 

 

6.2.1 Partners 
In dit jaar is er naast Honours College geen nieuwe acquisitiepartner bij gekomen. Wel is de 

SPIL in gesprek gegaan met onder andere etablissement Einstein, Athenastudies, de kroeg 

‘De Eeuwige Student’ en boekleveranciers. Er bleek geen behoefte aan een nieuwe 

acquisitiepartner op korte termijn, omdat de SPIL de begroting sluitend krijgt met de huidige 

partners. Doordat er hoogstwaarschijnlijk minder acquisitiegelden uit de boekverkoop zullen 

vloeien in het komende bestuursjaar, zal er wellicht actief gezocht moeten worden naar 

nieuwe partners. De commissaris Acquisitie is in gesprek gegaan  met de gangverenigingen 

om de mogelijkheden tot gezamenlijke acquisitie te verkennen. Vooralsnog zijn er geen
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concrete ideeën uit dit gesprek gekomen en daarom is het aan het nieuwe bestuur om deze 

mogelijkheden wellicht nieuw leven in te blazen. 

 
6.2.2 Ondersteuning andere commissies 
De commissaris Acquisitie heeft gesprekken gevoerd met de commissaris Onderwijs en de 

penningmeester over de afloop van het huidige contract met Studystore. De commissaris 

Onderwijs heeft nadrukkelijk de leiding over dit project en vanuit acquisitie werd slechts 

geadviseerd en meegedacht. Naast de ondersteuning bij Onderwijs is de reisgroep van de 

Lange  Reis voorzien van  SPIL-goodiebags  met  allerlei  gratis  producten  zoals   (Aziatisch) 

snoep, tijdschriften en  een boek. De CASSA-subsidie van het LUF is toegekend voor de Lang 

Reis en kan ook als acquisitie-inkomst worden gezien. 

 
6.2.3 SPIL-producten 
De SPIL-trui, bretels, strikjes en tasjes zijn de nieuwe SPIL-merchandise producten die er dit 

jaar zijn bijgekomen. Deze zijn op bepaalde momenten in het jaar aangeprezen, waaronder 

op het EJW. Ook zijn de SPIL-brillen weer aangevuld voor een schappelijk prijsje. Tijdens 

activiteiten waren de nieuwe tasjes inzetbaar als cadeau met daarin in ieder geval een 

speldje, Debat en pen. De commissaris heeft met zijn opvolger de mogelijke ideeën voor 

uitbreiding van de collectie besproken. 
 
 
 

7. COMMISSARIS ONDERWIJS & ALMANAK 

 
7.1 Commissaris Onderwijs 
“Why can’t I just eat my waffle?” – Barack Obama 

 
7.1.1 Boekverkoop 
Met tevredenheid kijkt de commissaris Onderwijs terug op het verloop van de vier 

boekverkopen die afgelopen jaar gehouden zijn. Er waren nauwelijks tekortkomingen bij de 

boekverkoop en de problemen die er waren zijn spoedig opgelost dankzij StudyStore. 

Daarnaast zijn de verkopen ten opzichte van vorig jaar gestegen wat goed nieuws voor de 

vereniging is. 

De vooruitzichten zijn echter minder rooskleurig. Vanaf 2016 zal de SPIL een nieuw contract 

met een boekenleverancier moeten afsluiten en dat zal zeker minder gunstig zijn dan het 

huidige contract. Het huidige contract is afgesloten in tijden waarin de economische realiteit 

in de boekenwereld soms ver te zoeken was. Voor het nieuwe contract zal daarom rekening 

moeten worden gehouden met een achteruitgang in de inkomsten. Zelfs de groei van het 

aantal verkopen zal hier niet tegen op wegen. Er is veel contact met de opvolger over het 

nieuwe contract en de commissaris Onderwijs gaat ervan uit dat het beste besluit genomen 

zal worden. 

 
7.1.2 Workshops, cursussen, activiteiten, samenvattingen en bijlessen 
De wens van de commissaris Onderwijs om meer diversiteit in de workshops en cursussen 

aan te bieden is dit jaar helaas niet gelukt. Door ziekte van de workshopgever zijn workshops 

tweemaal niet doorgegaan. Daarnaast bleek het erg lastig om nieuwe workshops te 

organiseren met  andere  organisaties  dan de  SLS  en  POPcorner.  Vaak  bleken de  kosten
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hiervan vele male hoger dan gedacht. De opkomst bij de georganiseerde workshops en 

cursussen vielen over het algemeen tegen. Vaak was de opkomst lager dan een tiental leden. 

De commissaris Onderwijs hoopt dat er komend jaar meer belangstelling zal zijn voor de 

workshops. 

Bij  de  overige  activiteiten  zoals  de  collegeboot  kan  worden  teruggekeken op  een  klein 

succes. Ook hier viel de opkomst wat tegen, maar het was een geslaagde dag. Het eerste 

kroegcollege kan ook gezien worden als een succes met een interessante lezing en een 

redelijke opkomst. 

De    samenwerkingsverbanden    met    Athena    en    SIL    zijn    soepel    verlopen.    Deze 

samenwerkingsverbanden zullen dan ook worden doorgezet volgend jaar. 
 

 

7.1.3 Meer voor Masters 

Het afgelopen jaar zijn voor het eerst sinds lange tijd een aantal activiteiten georganiseerd 

voor masterstudenten. Een tweetal filmavonden in samenwerking met dhr. de Geus is 

georganiseerd en er is een uitstapje naar Buitenlandse Zaken georganiseerd. Voor een 

opstartend project viel de opkomst erg mee. Er waren ongeveer tien masterstudenten bij de 

filmavonden en een twintigtal bij het uitstapje naar Buitenlandse Zaken. De commissaris 

Onderwijs hoopt dat het project om meer voor Masters te organiseren wordt doorgezet. 
 

 

7.1.4 Carrièremogelijkheden 

Wat betreft de carrièremogelijkheden heeft de commissaris Onderwijs niet de vorderingen 

gemaakt waarop gehoopt was. De stageavond was een groot succes waar met tevredenheid 

op wordt teruggekeken. De gehoopte uitbouw in het aanbod aan cursussen heeft helaas 

geen doorgaan gevonden, mede vanwege een beperkt aanbod. 

Op de vernieuwde site staan zoals vanouds de stages vermeld. Het aanbod aan stages zijn 

dan ook het hele jaar bijgehouden door de commissaris Onderwijs. Het viel echter op dat het 

aanbod erg fluctueerde gedurende het jaar waardoor er soms geen aanbod te melden was. 
 

 

7.1.5 Alumnibeleid 

Het  afgelopen jaar zijn op het gebied van  alumni   minder ontwikkelingen geweest dan 

gehoopt. De carrièreavond was een kleiner succes dan gehoopt; de opkomst viel erg tegen. 

Toch is de commissaris Onderwijs van mening dat dit soort evenementen een nuttige functie 

in de vereniging vervullen. 

Initiatieven zoals een bedrijvendiner bleken gedurende het jaar niet haalbaar. Voor de 

carrièrekrant is een opzet gemaakt, maar het bleek niet haalbaar om deze daadwerkelijk te 

lanceren. De huidig commissaris Onderwijs hoopt dat zijn opvolger dit idee wil voortzetten. 
 

 

7.2 Commissaris Almanak 

“He that can have patience can have what he will” – Benjamin Franklin 
 

 

Tot op heden is de commissaris Almanak druk bezig de almanak te vervaardigen. De 

verwachting is dat de almanak in eind oktober dan wel begin november gepresenteerd zal 

worden. Er is wat onzekerheid omdat de drukker niet precies kan vertellen hoelang het 

drukwerk zal duren. Tot nu toe kijkt de commissaris Almanak tevreden terug op het jaar. De 

contacten met de drukker verlopen soepel en ook de commissie heeft hard gewerkt. Dat het
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streven van september niet haalbaar bleek te zijn is jammer, maar de verwachting dat de 

almanak in twee maanden tijd te bewonderen zal zijn stemt de commissaris Almanak 

tevreden. 
 

 
 

8. COMMISSARIS DEBAT & ICT 
 

8.1 Commissaris Debat 

“Schrijven is iets fluisteren wat door niemand gezegd wordt” - Cees Buddingh 
 

Het  afgelopen jaar zijn er vier succesvolle edities van Debat uitgebracht. Twee  daarvan 

kenden een thema: mensenrechten en religie, en in de andere twee waren de 

commissieleden vrij in hun onderwerpskeuze. Aan het begin van het jaar was het streven om 

in elke editie een groot interview te plaatsen met een persoon die interessant is voor de 

leden. Dit is voor alle edities gelukt. 
 

 

De commissie is het afgelopen jaar meer betrokken geraakt bij Debat, zeker de eindredactie. 

Deze had namelijk veel invloed op de richtlijn van het Debat. De betrokkenheid van de 

gehele commissie kon nog worden versterkt en er is daarom een brainstormsessie gehouden 

voor de laatste editie. Daaruit zijn waardevolle ideeën gekomen. Zo zijn er in de laatste 

editie nieuwe elementen toegevoegd: politieke wetenschap wereldwijd en een dag met. 

Deze rubrieken versterken het semiwetenschappelijke karakter en zorgen voor een 

interessanter tijdschrift. 
 

 

De commissieleden kregen op elk geschreven artikel opbouwende feedback van de 

eindredactie en commissaris. Vervolgens hadden zij een week de tijd om dit aan te passen. 

Dit is door de commissaris als positief ervaren. Het was volgens haar duidelijk zichtbaar dat 

de commissieleden beter schreven in de laatste editie dan in de eerste editie. 
 

 

Daarnaast heeft de commissaris haar commissie meer laten zien van het journalistieke 

werkveld.  In  november  heeft  er  een  excursie  naar  de  Groene  Amsterdammer  plaats 

gevonden en in maart heeft Addie de Moor, universitair docent journalistiek in Leiden, een 

workshop gegeven. Beide activiteiten zijn positief ontvangen door de commissie. 
 

 

Ook is de vormgeving dit jaar geprofessionaliseerd. Het is overzichtelijker geworden en dat 

maakt het Debat aantrekkelijker om te lezen. Het nieuwe formaat van Debat wordt ook als 

een stap richting de professionalsering gezien. Komende jaren kan er nog winst worden 

behaald bij het verder minimaliseren van taal- en spellingsfouten en de betrokkenheid van 

de commissie. 
 

 

Alle Debat-werkzaamheden zijn overgedragen aan Ries de Moor en de commissaris heeft er 

alle vertrouwen in dat hij vier prachtige edities uit zal brengen. 
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8.2 Commissaris ICT 

“ Your work is going to fill a large part of your life, and the only way to be truly satisfied is to 

do what you believe is great work. And the only way to do great work is to love what you do” 

- Steve Jobs 
 

Op 11 juni is de nieuwe website de lucht ingegaan. Na het harde werken van de commissie 

en de commissaris is er een website gemaakt voor de lange termijn. De samenwerking is 

voortgezet met webdesigner Tim Zuidgeest. Dit is door de commissaris als prettig ervaren. Er 

is intensief contact geweest met Zuidgeest en hij heeft de wensen van de commissie snel 

doorgevoerd. De website is door de leden enthousiast ontvangen en het ziet er overzichtelijk 

en modern uit. 
 

 

Door de nieuwe website zijn de foto’s, tips, stages en verslagen beter zichtbaar. Daarnaast is 

het duidelijk merkbaar dat de nieuwe website haar vruchten afwerpt. De blogs die tijdens de 

Lange Reis online verschenen zijn goed gelezen. 
 

 

De commissaris had van haar commissie begrepen dat er aan het begin van het collegejaar 

vaak onduidelijkheid is bij eerstejaars over zaken zoals Usis, Blackboard, roosters en boeken. 

Er is daarom besloten om een mooi informatief overzicht, met vragen en antwoorden, te 

maken die de onduidelijkheden bij eerstejaars kunnen oplossen. 
 

 

De applicatie is het afgelopen jaar goed up-to-date gehouden. Helaas is duidelijk geworden 

dat de app niet veel wordt gebruikt door de leden. Het is een obstakel om via een andere 

app  in de  SPIL-app  te  moeten  komen  en  daarnaast  zijn er  weinig mogelijkheden  in de 

applicatie.  Het  aantal  leden  dat  de  notificaties  ontvangt  is  gemiddeld  107  en  er  zijn 

gemiddeld 0,3 gebruikers per dag. Dit is een sterke daling en de commissaris vermoedt dat 

zij het gemiddeld aantal gebruikers flink omhoog heeft geschroefd. De commissaris raadt 

dan ook haar opvolgster aan om goed te kijken naar het nut van de applicatie. 
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Week 45 
 
 
 
 

 
Week 46 
Week 47 
 
 
 
 

Week 48 

3 november 
4 november 
5 november 
6 november 
7 november 
13 november 
17 november 
19 november 
20 november 
20 november 
27 november 
27 – 28 november 

Inschrijving Korte Reis 
SPIL-feest 
Stage avond 
SPIL-borrel 
Dieslezing 
Binnenhofexcursie 
Lunch met instituut Politieke Wetenschap 
Excursie naar ministerie van Buitenlandse Zaken 
SPIL-mini-MUN Congres 
College Daalder 
Filmavond 
Brusselexcursie 
Uitgave Debat 1 

 

December 2014 
Week 49 

 
 

1 – 3 December 

 
 

Sollicitaties EJW-Commissie 
 

 
 

Week 50 

2 december 
4 december 
12 december 

Debat leenstelsel 
De-SPIL-pakt-uit borrel 
Pre-buitenlandactiviteit  Korte Reis 

week 51 15 – 19 december tentamens blok 2 

 

Januari 2015 
Week 1 

 
 

2 januari 

 
 

Nieuwjaarsborrel + Bekendmaking Lange Reis 

 
Week 2 

 
5 – 9 januari 

bestemming 
Hertentamens blok 1 (jaar 1 & 2) 

Week 3 
 

 
 

Week 4 

12 – 16 januari 
15 januari 
16 januari 
19 – 23 januari 
19 januari 

Hertentamens blok 2 (jaar 1) 
Pre-buitenlandactiviteit Korte Reis 
Inschrijving Lange Reis 
Hertentamens blok 2 (jaar 2) 
Start boekverkoop blok 3 

 

9. DEFINITIEVE JAARPLANNING 
Augustus 2014   
Week 34             18 augustus                     Start boekverkoop blok 1 

 

September 2014 
Week 36              1 september                   Eerstejaarsborrel 
 
Week 37 
Week 38 
Week 39 

4 september 
11 september 
18 september 
25 september 

SPIL-borrel 
Wissel-ALV 
Filmavond 1 
SPIL-B.I.L. feest 

 

Oktober 2014 
Week 41 

 
 

6 oktober 

 
 

Collegeboot 

 

week 42 

week 43 

7 oktober 
9 oktober 
14 oktober 
15 oktober 
20 - 24 oktober 

Start boekverkoop blok 2 
SPIL-borrel + bekendmaking Korte Reis bestemming 
OPCW 
Workshop tentamentraining 
Tentamens blok 1 & IAPSS Autumn Convention 

week 44 28 oktober 
30 oktober 

Beleids-ALV 
Constitutieborrel 

 

November 2014
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Week 5 
22 januari 
25 januari – 2 feb 

Pre-buitenlanddiner Korte Reis 
Korte Reis 

 

Februari 2015 
Week 6 

 
 

5 februari 

 
 

Regel-je-date-SPIL-borrel 

 
Week 7 

 
9 februari 

Uitgave Debat 2 
Start kaartverkoop Gala 

 
 
 
 

Week 8 
 

 
 

Week 9 

11 februari 
11 februari 
11 februari 
16 februari 
18 februari 
19 februari 
23 – 25 februari 
23 februari 
24 februari 

Uitzending Jinek 
Eerste Kamer excursie 
Master Filmavond 
Tussentijdse ALV 
Debat Workshop 
Pubquiz 
Krokusklas 
Krokusklaslezing 
Krokusklasfeest 

 

Maart 2015 
Week 10 

 
 

 2 maart 

 
 

NOS Provinciale Staten Lijsttrekkersdebat 
 

 
 
 
 

Week 11 
 
 
 
 

Week 12 

 

 4 maart 
  6 maart 
  6 maart 

10 maart 
11 maart 
12 maart 
12 maart 
16 maart 

 

PiP-Congres 
Lezing Frans Timmermans 
Gala 
Lezing Van Agt 
Collegetour Asscher 
FLO-dag 
SPIL-borrel 
Start boekverkoop blok 4 

Week 13 23 – 27 maart 
28 maart 

Tentamens blok 3 
Ouderdag 

 

April 2015 
Week 14 

 
 

2 april 

 
 

SPIL-borrel 
Week 15 
 
Week 16 

 

 
 

Week 17 

8 april 
9 april 
14 – 16 april 

 
14 april 
23 april 

Master Filmavond 
NRC excursie 
IAPSS World Congress London 

 Uitgave Debat 3 
 Filmavond 
Alumni-activiteit 

Week 18 28 april 
28 april 
30 april 

Pre-buitenlandactiviteit 
Kroegcollege 
Ambassadehoppen 

 

Mei 2015 
Week 19 

 
 

6 mei 

 
 

Spindoctorcursus 

 
Week 21 

 

 
 

Week 22 

7 mei 
18 – 22 mei 
18 mei 
19 mei 
26 – 28 mei 
28 mei 

SPIL-bestuursinteresseborrel 
Tentamens blok 4 
Deadline bestuurssolicitaties 
Leidsch Onderwijsdebat 
Bestuurssollicitaties 
Filmavond 
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Week 37 1 september Pauw uitzending 
 3 september SPIL-borrel 
 10 september Wissel-ALV 

 

 

Juni 2015 
week 23 

 

 

  1 – 5 juni 

 

 

 Hertentamens blok 3 (jaar 1 & 2) 

 
week 24 

 
Week 25 

 
Week 26 
 
 
 
 

 
Week 27 

 5 juni 
11 juni 
12 juni 
15 juni 
 15 – 19 juni 

 
23 - 24 juni 
23 juni 
 24 juni 
 25 juni 
29 juni – 14 juli 

Actieve Ledendag 
Bestuursbekendmakingsborrel 
Pre-buitenlandactiviteit 
Deadline sollicitaties LustrumCommissie 
Hertentamens blok 4 (jaar 1 & 2) 
Uitgave Debat 4 
Sollicitatiegesprekken LustrumCommissie 
Pre-buitenlanddiner Lange Reis 
Rellen met de ME 
Instemmings-ALV 
Lange Reis 

 

Juli 2015 
Week 28 

 
 

29 juni – 14 juli 

 
 

Lange Reis 

 

Augustus 2015 
Week 32 

 
 

6 – 8 augustus 

 
 

EJW 
Week 33 12 augustus Faculteitsblok EL CID 

 

September 2015
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10. Financieel Eindverslag 
 

10.1 Inkomsten en Uitgaven 
 

 Inkomsten  
 Begroot 

14/15 
Herbegroot 
14/15 

Realisatie 

Contributies € 17.208,00 € 16.976,00 € 16.132,00 
Rente € 200,00 € 111,24 € 111,24 
Algem. bijdrage departement * € 1.600,00 € 1.600,00 (€ 1600,00) 
Alumnibijdrage departement * € 200,00 € 200,00 (€ 200,00) 
Acquisitie ** € 11.000,00 € 11.000,00 € 13.964,11 
Bijdrage eigen vermogen € - € - € - 
Vrienden van de SPIL € 40,00 € 40,00 € 38,59 
Overige inkomsten € 90,00 € 95,00 € 134,02 

Totaal €30.338,00 € 30.022,24 €30.379,96 
    

Toelichting: 
*  De   bijdrages   vanuit  het   instituut  moeten   nog  overgemaakt   worden,   maar   de 
penningmeester neemt aan dat dit zo spoedig mogelijk zal gebeuren. 
** Acquisitie vanuit Studystore is dit jaar waarschijnlijk gestegen door het grotere aantal 
studenten dat IBO of Politicologie is gaan studeren. 

 
  Uitgaven  

 Begroot 14/15  Herbegroot 14/15 Realisatie 
Bestuur € 4.657,06  € 4.914,68 € 4.790,59 
Secretaris € 300,00  € 0,00 € 0,00 
Almanak € 4.250,00  € 4.250,00 € - 
Debat € 5.100,00  € 5.100,00 € 5.049,84 
Buitenland € 5.650,00  € 5.650,00 € 5.609,43 
Lange Reis € 3.450,00  € 3.450,00 € 3.433,84 
Korte Reis € 2.000,00  € 2.000,00 € 1.968,36 
Binnenland € 1.050,00  € 653,76 € 555,20 
Onderwijs € 1.020,00  € 990,00 € 581,55 
Faciliteiten € 2.510,00  € 2.710,00 € 2.527,35 
Acquisitie € -  € - € - 
ICT € 739,25  € 732,99 € 755,95 
Reserveringen € 1.500,00  € 1.500,00 € 1.500,00 
Investeringen € 1.350,00  € 1233,98 € 1.263,97 
Promotie € 400,00  € 300,00 € 198,15 
IAPSS € 100,00  € 100,00 € 100,00 
PvP € 350,00  € 150,00 € 150,00 
ProgrammaPosten € -  € - € 2.109,92 
Afschrijvingen € 534,00  € 532,00 € 532,00 
Onvoorzien € 827,69  € 1204, 83 € 180,66 

Totaal € 30.338,00  € 30.022,24 €25.904.61 
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10.2 Uitgaven per post 
 

Bestuur Begroot                  Herbegroting       Realisatie 
14/15 

 
Actieve ledendag *                                                    € 675,00                € 675,00                € 798,00 

 
ABN-Amro Kosten zakelijke rekening                € 450,00                € 500,00                € 479,72 

 
Kosten Algemene Ledenvergaderingen **        € 500,00                € 500,00                € 508,02 

 
Van Den Berg-Bachelorscriptieprijs                   € 100,00                € 97,45                   € 97,45 

 
Constitutieborrelkado’s                                          € 80,00                   € 70,00                   € 59,93 

 
Constitutieborrel SPIL                                             € 1.500,00             € 1827,83              € 1827,83 

 
KvK-Registratie                                                         € 15,00                   € 0,-                         € 0,- 

Kantoorartikelen                                                      € 450,00                € 450,00                € 379,18 

StoP-Contributie                                                       € 5,00                     € 5,00                     € 5,00 
 

Exploitatie SPIL-hok ***                                         € 220,00                € 200,00                € 127,47 
 

Rondje kroeg na Wissel-ALV                                 € 131,80                € 131,80                € 131,80 
 

Medewerkers-Lunch                                                € 200,00                € 189,84                € 189,84 
 

Algemene Bestuurs uitgaven ****                        € 265,50                € 200,00                € 129,09 
Uitgesplits: 
Herstel penningen                                                                                                                         € 52,50 
Koffie en thee afspraken                                                                                                              € 28,65 
Cadeau afspraak Groene Amsterdammer                                                                               € 9,98 
Drinken workshop                                                                                                                         € 7,96 
Donatie Pieterskerk                                                                                                                      € 30,00 

 
Sollicitaties bestuur 2014-2015                           € 50,00                   € 50,00                   € 39,50 

 
Eerstejaars kennismakingsborrel                       € 17,76                   € 17,76                   € 17,76 

Totaal € 4.657,06             € 4914,68              € 4.790,59 

Toelichting: 
* Er is hier gebruik gemaakt van de post Programmaposten, nader toegelicht in punt 5.2. 
** De ALV’s hebben minder gekost dan verwacht doordat er minder happen gekocht 
hoefden te worden tijdens de Instemmings-ALV, vanwege een lage opkomst. 
*** Er zijn minder leden in het hok langsgekomen dit jaar dan geanticipeerd. Dit vindt de 
penningmeester betreurenswaardig en hij hoopt dat dit komende jaren weer bijtrekt. 
**** De pot Algemene bestuursuitgaven is niet helemaal opgemaakt, maar het is wel 
gebleken  dat  dit  een  handiger  systeem  is  dan  aparte  potjes  te  gebruiken.  Dit  zal 
meegegeven worden aan de volgende penningmeester.
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Secretaris Begroot                         Herbegroting       Realisatie 

 
Oud-besturenborrel                           € 300,00                       € 0,00                     € 0,00 

Totaal € 300,00                       € 0,00                     € 0,00 

 
Almanak Begroot                    Herbegroting          Realisatie 

 
Almanak *                                              € 4.000,00               € 4.000,00               € - 

Almanak presentatie-borrel             € 250,00                  € 250,00                  € - 

Totaal € 4.250,00               € 4.250,00               € - 

Toelichting: 
*Er is nog altijd geen betaling gedaan aan Orangebook. De penningmeester verwacht dat 
de uiteindelijke kosten voor de Almanak € 3.763,- zullen zijn. 

 
Debat Begroot                    Herbegroting          Realisatie 

 
4x Debat*                                                € 5.100,00               € 5.100,00               € 5.049,84 

Totaal € 5.100,00               € 5.100,00               € 5.049,84 
 

 
 

Binnenland Begroot                 Herbegroting       Realisatie 

 

Lezingen *                                         € 400,00               € 200,00               € 184,05 
 

Excursies *                                        € 150,00               € 150,00               € 37,18 
 

SPILMUNcongres                           € 100,00               € 135,76               € 135.76 
 

Dieslezing                                         € 400,00               € 168,00               € 168,00 

Totaal € 1.050,00            € 653,76               € 555,20 

Toelichting: 
*  De  kosten  voor  de  lezingen  en  excursies  zijn  nog  altijd  lager  uitgevallen  dan 
aanvankelijk verwacht. Er wordt meegegeven aan de volgende penningmeester om de 
twee potten weer bij elkaar te voegen om beter te kunnen begroten, en er wordt 
daarnaast ook meegegeven om minder voor activiteiten in te begroten.
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Buitenland Begroot                 Herbegroting       Realisatie 

 
Korte Reis ( €50,00 per deelnemer)      € 2.000,00            € 2.000,00            € 1968,36 

 
Lange Reis (€115,00 per deelnemer)    € 3.450,00            € 3.450,00            € 3.433,84 

 
Pré- en postactiviteiten *                           € 200,00               € 200,00               € 201,23 

Totaal € 5.650,00            € 5.650,00            € 5.603,43 

Toelichting: 
* Bij de pre- en postactiviteiten moeten de kosten voor een postbuitenlandreader nog 
komen, maar de exacte kosten zijn nog niet bekend. In ieder geval zal deze post niet 
boven de € 200,-uitkomen. 

 

 
 

Onderwijs Begroot                    Herbegroting         Realisatie 

 
Onderwijsevaluatie                              € 50,00                    € 0,-                           € 0,- 

Workshops *                                           € 250,00                  € 250,00                  € 109,47 

Leids Onderwijsdebat                         € 100,00                  € 100,00                  € - 

Activiteiten                                             € 300,00                  € 300,00                  € 265,63 

Alumnibeleid **                                     € 300,00                  € 300,00                  € 184,05 
 

Comité der Masterstudenten ***     € 20,00                    € 40,00                    € 22,40 

Totaal € 1.020,00              € 990,00                  € 581,55 

Toelichting: 
* Voor workshops is dit jaar minder geld nodig geweest, omdat er minder workshops 
dan  verwacht  gegeven  zijn.  Workshops  van  externen  zijn  ook  duurder  gebleken, 
waardoor het moeilijk was invulling te geven aan de post. 
**  Bij  de  Alumniavond  waren  minder  mensen  aanwezig  dan  gehoopt,  waardoor  de 
kosten lager zijn uitgevallen. 
*** Het Comité der Masterstudenten heeft een goede start gehad, maar heeft niet het 
begrote bedrag gehaald.
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Faciliteiten Begroot                    Herbegroting          Realisatie 

 
Politicologenquizzen (2)                   € 60,00                     € 60,00                     € 41,38 

 
Borrels (10) *                                        € 450,00                  € 450,00                  € 419,88 

 
Filmavonden (4) **                             € 500,00                  € 500,00                  € 309,73 

 
Feesten (4) ***                                      € 400,00                  € 300,00                  € 212,60 

 
Ouderdag                                                € 400,00                  € 400,00                  € 358,76 

 
Gala ****                                                 € 700,00                  € 1.000,00               € 1.185,00 

Totaal € 2.510,00               € 2.710,00               € 2.527,35 

Toelichting: 
* De borrels zijn aan het einde van het jaar weer wat beter bezocht. Desondanks is de 
post niet opgegaan, aangezien de kosten afhangen van de opkomst. 
** De filmavonden zijn dit jaar heel veel goedkoper uitgevallen door twee redenen. Ten 
eerste is de opkomst laag uitgevallen waardoor kosten ook lager zijn uitgevallen. Ten 
tweede was het niet meer mogelijk om Catena te gebruiken en de kosten van de Einstein 
en de FSW zijn een stuk lager dan bij Catena. 
*** Er is dit jaar één feest minder geweest en de kosten van één gedeeld feest met de 
B.I.L. zijn voornamelijk op de rekening van de B.I.L. geëindigd, omdat de penningmeester 
nooit een factuur heeft ontvangen. 
**** Er is meer geld naar het gala gegaan, omdat er niet genoeg kaartjes waren verkocht. 
Er is een regeling gemaakt met Brasserie de Poort om er voor te zorgen dat het Gala toch 
nog door kon gedaan. 

 
Promotie Begroot                    Herbegroting          Realisatie 

 
Algemene uitgaven *                           € 400,00                  € 300,00                   € 198,15 

Totaal € 400,00                  € 300,00                  € 198,15 

Toelichting: 
* Bij dit bedrag moet nog ongeveer € 90,- komen van een plek op de informatiemarkt 
tijdens de EL CID, maar hier is nog geen factuur voor ontvangen dus daarom is dit 
bedrag nog niet meegenomen in de realisatie. 

 

 
 

IAPSS (International Association for 
Political Science Students) 

Begroot                  Herbegroting       Realisatie 

 
IAPSS-contributie                                       € 100,00                € 100,00                € 100,00 

Totaal € 100,00                € 100,00                € 100,00 
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ICT Begroot                    Herbegroting          Realisatie 

 
SPIL-app                                                 € 440,00                  € 435,60                  € 435,60 

 
Hosting ‘www.spilplaats.nl’              € 170,00                  € 168,14                  € 168,14 

 
Licentie SnelStart *                              € 68,75                     € 68,75                     € 91,71 

 
Abonnement PC-leden                       € 60,50                     € 60,50                     € 60,50 

Totaal € 739,25                  € 732,99                  € 755,95 

Toelichting: 

*De kosten van SnelStart zijn hoger uitgevallen door een stijging van de kosten van 

Snelstart. Dit kwam de penningmeester pas laat ter oren waardoor dit niet meegenomen 

kon worden bij de tussentijdse begroting. 
 

Reserveringen Begroot                    Realisatie                Herbegroot 

 
Reservering 7e Lustrum der SPIL    € 1.500,00               € 1.500,00               € 1.500,00 

Totaal € 1.500,00               € 1.500,00               € 1.500,00 
 

 
Investeringen                                       Begroot                    Herbegroting         Realisatie 

 

 
 

Website € 750,00 € 750,00 € 749,99 

 

Camera * 
 

€ 500,00 
 

€ 483,98 
 

€ 513,98 

Investeren SPILhok € 100,00 € 0,- € 0,- 

 Totaal 
Totaal 

€ 1.350,00 € 1233,98 € 1263,97 

Toelichting: 

*De Camera is duurder uitgevallen, omdat er complicaties waren met de winkel die ons 

de camera verkocht heeft. Dit heeft er toe geleid dat een teruggave van Sony niet meer 

geldig was en wij een deel van het geld niet konden ontvangen. 
 

Platform voor Politicologen Begroot                      Herbegroting          Realisatie 

 
Contributie *                                        € 250,00                    € 50,00                     € 50,00 

 

 

PiP-Congres                                         € 100,00                    € 100,00                   € 100,00 

Totaal € 350,00                    € 150,00                   € 150,00 

http://www.spilplaats.nl/
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Toelichting: 
*De contributie voor het PvP is lager uitgevallen, omdat het PvP met minder middelen 
dezelfde activiteiten neer kon zetten als vorig jaar. 

Afschrijvingen Begroot                   Herbegroting         Realisatie 

 
Algemene afschrijvingen                      € -                      € -                          € 123,00                  

 
Debiteuren                                                € -                         € -                         € 574,95                     

 
Opkoping Speldjes                                  € -                      € -                           € 1.411,97,                 

Totaal € -                       € -                     € 2.109,92 
 

 
Afschrijvingen Begroot                   Herbegroting         Realisatie 

 
Algemene afschrijvingen                      € 225,00                 € 225,00                 € 225,00 

 
Debiteuren                                                € 55,00                    € 55,00                    € 55,00 

 
Opkoping Speldjes                                  € 254,00                 € 252,00                 € 252,00 

Totaal € 534,00                 € 532,00                 € 532,00 
 

 
 

Onvoorzien Begroot                    Herbegroting          Realisatie 

 
Algemene uitgaven *                           € 827,69                  € 1204,83 (4%)      € 180,66 

Totaal € 827,69                  € 1204,83                € 180,66 

Toelichting: 
*Voor de specificaties van onvoorzien kunt u bij de penningmeester terecht.



 

10.3 Balans 
 

Balans 

Debet Credit 

ABN bestuursrekening € 286,25 Eigen vermogen € 25500,20 

ABN spaarrekening € 28.039,41 Lustrumreservering € 6.000,00 

Dassen (128) € 768,00   

Speldjes (113) € 452,00   

Strikjes (203) € 995,00   

Brillen (411) € 308,25   

Kas bestuur € 386,05   

    

Debiteuren € 265,24   

Totaal € 31.500,20  € 31.500,20 

 

 
Debiteuren Crediteuren 

    

    

Totaal € -  € - 
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EINDVERSLAG KASCOMMISSIE 2014-2015 ‘ Een dubbeltje op zijn kant’ 
 

Op een vrijdagochtend in medio augustus stond de laatste controle van de kasco gepland. 

Wederom werden we hartelijk ontvangen en stond de koffie te pruttelen, dit maal stond er 

ook nog een stukje taart voor ons klaar. Zowel de koffie als de taart smaakte heerlijk, helaas 

was er een stukje over omdat de f.t.-penningmeester ons niet kon vergezellen. U begrijpt dat 

dit ons erg verdrietig stemde, maar we gaan er van uit dat dit de laatste keer is dat zij een 

kasco teleurstelt. 

We besloten dat het tijd was voor het controleren van de uitgaven, administratie en 

kas. Dit maakte ons gelijk een stuk vrolijker. Wij zagen gelijk dat de penningmeester onze 

adviezen uit vorige controles had overgenomen en hard heeft gewerkt om de financiën van 

de SPIL goed onder controle te krijgen. Ons oog viel gelijk op de betaling van de STOP 

contributie, die tot onze verbazing dit jaar wel betaald is. Echter kwamen wij toch enkele 

puntjes tegen die wij niet onbesproken kunnen laten. Zo kwamen wij enkele declaraties 

tegen waarbij een bonnetje miste (hierbij ging het om printkosten en kantoorartikelen 

aangeschaft op de FSW waardoor een bonnetje niet gelijk voorhanden was), ook waren de 

correcties niet in balans dit had te maken met een achterstand in de administratie. De 

penningmeester zei gelijk toe dit zo snel mogelijk in orde te maken. 

Vervolgens wilde wij ons bezig houden met de controle van de Korte Reis, Lange Reis 

en het Eerstejaarsweekend. Echter bleek van de lange reis nog niet alle gegevens bekend en 

ook van het EJW was nog geen correcte begroting of realisatie aanwezig. Gezien het tijdstip 

van de controle hadden wij deze wel verwacht. Alhoewel deze realisaties niet volledig bij de 

taken van de penningmeester horen, is de penningmeester hier wel eindverantwoordelijk 

voor en hierin hadden wij graag iets meer daadkracht gezien. De penningmeester zei ons 

echter toe deze zo snel mogelijk na te zenden. Na een aparte controle van deze stukken 

bleken deze volledig en in orde te zijn. 

Een ander puntje wat op zijn minst vervelend is te noemen is dat er tijdens de lange 

reis een portemonnee met SPIL geld is kwijt geraakt, het gaat hier echter om een relatief 

klein bedrag en dit soort pechgevallen zijn vaak niet te verklaren. Wij hebben begrepen dat 

de penningmeester gedurende de reis waakzaam is gebleven dus wij rekenen dit de 

penningmeester niet (zwaar) aan. 

Terugkijkend op het afgelopen verenigingsjaar kunnen wij zeggen dat de 

penningmeester hard heeft gewerkt aan de financiën en administratie van de SPIL. Het was 

duidelijk te merken dat de penningmeester de adviezen van de kasco ten harte nam en zijn 

taak   erg   serieus   uitvoerde.   De   kasco   is   tevreden   over   het   functioneren   van   de 

penningmeester van het 34e  bestuur der SPIL en ziet geen reden om niet over te gaan tot 

decharge van de penningmeester. 
 

 
 
 

Kascommissie 2014-2015 ‘ Een dubbeltje op zijn kant’ 
 

Arjen Klein Hofmeijer 

Martine de la Haye
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Bijlage 1 – Begroting Lange Reis 
 

Inkomsten 
 p.p. Begroot p.p. Herbegroot* Realisatie 

SPIL-bijdrage €       115,00 €       3.450,00 €   115,00 €    3.450,00 €            3.450,00 
Gewenste CASSA- 

bijdrage 
 

€          50,00 
 

€       1.500,00 
 

€      26,20 
 

€        785,80 
 

€             - 

Deelnemersbijdrage €       700,00 €    21.000,00 €   650,00 €   19.500,00 €           21.000,00 

Totaal €       865,00 €    25.950,00 €   791,20 €   23.735,80 €        24.450,00 
 UITGAVEN  

 Begroot Herbegroot* Realisatie 

Accommodatie    

Gecanceld hostel Singapore 30-06 t/m 5-07 € 140,00 €            140,00 €        139,69 

Hostel Kuala Lumpur 06-07 t/m 11-07 € 844,00 €            844,00 €        841,95 

Hostel Singapore 12-07 t/m 13-07 € 410,00 €            410,00  

Hostel Singapore 30-06 t/m 5-07 € 2.292,00 €          2.292,00  

Totaal kosten Hostel Singapore bij elkaar   €    2.586,40 

Reizen    

Vliegtickets Turkish Airlines € 15.165,00 €       15.165,00 €   15.165,00 

Treintickets naar KL en retour € 1.865,00 €            600,00 €        609,04 

Intern vervoer Singapore € 1.650,00 €          1.050,00 €    1.040,84 

Intern vervoer Kuala Lumpur € 1.600,00 €          1.285,00 €    1.331,52 

Activiteiten    

Culturele activiteiten € 709,50 €            639,80 €        721,65 

Reader € 150,00 €               60,00 €           55,62 

Overig    

Telefoonkosten € 50,00 €            100,00 €         145,30 

Wisselkosten € 124,50 €            200,00 €        183,79 

Onvoorzien € 950,00 €            950,00 €        203,04 

Restitutie SPIL   €           16,16 

Restitutie deelnemers   €    1.410,00 

Totaal € 25.950,00 €       23.735,80 €   24.450,00 
 

Toelichting herbegroting: 
De  eerste  begroting  was  tentatief  en  gebaseerd  op  een  aantal  eerste  offertes  en 
schattingen.  De  begroting  werd  op  4  mei  2015  ingediend  bij  CASSA  en  eind  mei 
geaccepteerd (€1500 subsidie). Naarmate de reis meer gestalte kreeg en de tarieven 
duidelijker werden, is er besloten een nieuwe begroting (herbegroting) op te stellen. De reis 
naar Kuala Lumpur vanuit de Maleisische stad Johor Bahru i.p.v. Singapore zorgde voor een 
drastische kostenverlaging. Daarbij werden er ook deals gemaakt met busmaatschappijen 
ed., waardoor de bedragen naar beneden konden worden bijgesteld. De deelnemersbijdrage 
werd herbegroot   naar €650, waar CASSA mee akkoord is gegaan. Bij de realisatie is er 
geconcludeerd dat de post onvoorzien nauwelijks is verbruikt en dat we de CASSA subsidie 
helemaal niet meer nodig hadden. Daarom is in de realisatie uitgegaan van €700 
deelnemersbijdrage, geen CASSA-subsidie en een flinke restitutie. 



 

Bijlage 2 – Begroting EersteJaarsWeekend (EJW) 
 

Inkomsten 
 Aantal Bijdrage Totaal Realisatie 
     

Deelnemers 67 €      36,00 €   2.412,00 €   2.412,00 

Deelnemer Evy 1 €      34,50 €        34,50 €        34,50 

Huidig bestuur 7 €      26,00 €      182,00 €      182,00 

Aankomend bestuur 5 €      26,00 €      130,00 €      130,00 

Commissie 9 €      26,00 €      234,00 €      234,00 

Statiegeld (kratten bier + 
flessen) 

 
29 

 
€        3,66 

 
€      113,10 

 
€      106,25 

Statiegeld (op flessen) 65 €             - €        16,25 €              - 

Statiegeld (op AH kratten) 22 €        4,00 €        88,00 €      112,00 

Statiegeld (totaal)   €      217,35 €      218,25 

Borg   €      200,00 €      200,00 
     

Totaal:   €   3.409,85 €   3.410,75 
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Uitgaven 
 Aantal Personen Bijdrage Totaal Realisatie 

Verblijf    € 1.301,00 € 1.301,00 

Overnachting 2 89 €6,- € 1.068,00 € 1.068,00 

Afvalheffing    €      33,00 €      33,00 

Borg    €    200,00 €    200,00 

Boodschappen    € 1.352,71 € 1.424,28 

Ontbijt & Lunch 4 88 €0,74 €    263,36 €    263,36 

Ontbijt & Lunch Evy 4 1 €0,55 €       2,20 €       2,20 

Avondeten 2 88 €1,55 €    273,00 €    273,00 

Avondeten Evy 2 1 €1,35 €       2,70 €       2,70 

Snacks (chips, nootjes, etc.) 1 89 €0,69 €      61,43 €      61,43 

Dranken 1 89 €1,72 €    153,38 €    153,38 

Alcoholische dranken 1 89 €4,08 €    363,29 €    363,29 

Statiegeld kratten bier 29  €3,90 €    113,10 €    113,10 

Statiegeld flessen 65  €0,25 €      16,25 €            - 

Statiegeld AH kratten 26  €4,00 €    104,00 €            - 

Algemene uitgaven    €    617,59 €    453,32 

Activiteiten    €      75,00 €    109,97 

Versiering    €      60,00 €       8,50 

Boekjes voor deelnemers 1 89 €1,90 €    169,10 €    169,10 

Secretariaatskosten    - - 

Brandstof    €    100,00 €      99,00 

Cadeau spreker    €      20,00 €            - 

Brandstof spreker    €      25,00 €            - 

Schoonmaakspullen    €      20,00 €            - 

Zonnebrillen 1 89 €0,75 €      66,75 €      66,75 

Kampvuur    €      30,00 €            - 

Uitgaan    - - 

Overig    €      51,74 €            - 

Onvoorzien    €    105,50 €            - 

Terug naar de SPIL     €        0,75 

Restitutie   €2,60  € 231, 40 
      

Totaal:    € 3.376,80 € 3.410,75 
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